
Zápis ze zasedání nové Školské rady ZŠ Dr. M. Tyrše Děčín II ze dne                

07. 12. 2017 

Přítomni: 

Mgr. Bc. Iva Bajerová, Ing. Jan Bednář, Mgr. Veronika Holečková, Mgr. Radka 

Zatloukalová, Ing. Miroslav Klíma, Mgr. Jiří Brouček 

Omluven: 

Zdeněk Erneker, DiS. 
 
Členy nové školské rady přivítal pan ředitel školy Mgr. J. Brouček. 
 

Po zahájení a vzájemném představení následovala volba předsedy školské rady.  

Předsedou byl jednohlasně zvolen Ing. Klíma Miroslav. 

Poté pan ředitel poskytl následující informace o aktivitách a novinkách na škole: 

1) od března 2017 získala naše škola status Fakultní školy Univerzity J. E. Purkyně, 

2) vysoký podíl naší školy při organizaci a vedení Tyršovy stezky, 

3) zavedení systému elektronické peněženky pro žáky, 

4) o účasti na projektech  

– MŠMT -  Spolu to dokážeme, 

- Výuka přírodních věd, 

- Škola podporující zdraví, 

- Hodina pohybu navíc, 

- Ovoce a mléko do škol, 

5) o sportovních úspěších školy např. ve futsalu, florbalu, 

6) o zájezdech do Itálie a Chorvatska, 

7) o činnosti Unie rodičů. 

Na závěr proběhla diskuze za účasti všech členů školské rady.  

Témata: 

1) dopravní situace okolo školy, 

2) o dalším možném řešení poškozené sportovní haly v blízkosti naší školy, 

3) organizaci cyklostezky a její přínos. 

Zapsal: 

Ing. Klíma Miroslav 

Předsedy Školské rady ZŠ Dr. M. Tyrše, Děčín II  

 


